معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية

Piping Mechanical supervisor

ACANCY J.	јов
جى المابلاغ بانك قرأت الماهلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف	یر.
Oil & Gas (Contracting Company) In Saudi Arabia is seeking to recruit the follow	ving
Civil planning E	Eng
Degree in civil Eng, with5 years Experience in industrial construction should have core Construction Experience in oil &gas petrochemical Fi	ield
Civil supervi	isor
Diploma in Civil Eng, Min 5 years as a Supervisor in oil and Gas Petrochemical Fi	ield
Piping Mechanical F	Eng
Degree in Mechanical Eng with 5 years Exp in Fabrication, Erection and pre commissioning of industrial pip	ping

	Diploma in Mechanical Eng, Min 5 years as a Supervisor in oil and Gas Petrochemical Field
	If you are interested Please send your CV to
	Eng@targetjo.com
- جميع الماعلانات - ب	ملاحظة هامة
	ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الماخبارية دون تحمل اي مسؤولية
	<u> </u>
ف سامة)	(لمتابعة اخر الاهلانات اولما باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاهلانات وبشكل مستمر كل نص
(-1	
	TARGETJO
	TANGETJO
	ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات المتوظيف الى بريدكم الالكتروني مباشرة
	التعوا الطلاطانك للاستدراك معنا للطل جهيع الحدادات المدوطيف التي بريدتم الاستحدروني مباسرة